
Det ska vara roligt att rida! 

Jag har hållit på med hästar hela mitt liv men efter 
studenten tog jag mitt hästintresse till en ny nivå. Jag 
åkte efter studenten till norra Island för att jobba med 
inridning av unghästar och lärde mig väldigt mycket om 
utbildning av den unga hästen. 

I juni 2023 tar jag, förhoppningsvis, kandidatexamen i 
hippologi och blir efter avslutad utbildning diplomerad 
Ridlärare 2. Under hösten 2022 gjorde jag två månaders 
praktik hos tävlingsryttaren Vidar Ingolfsson och lärde 
mig framförallt hur man rider en riktigt bra häst ännu 
bättre. 

Som instruktör är jag tydlig, energisk och försöker 
förklara på olika sätt för att alla ska kunna förstå. 

Både när jag själv rider och som instruktör strävar jag 
efter mottot “Så små hjälper som möjligt men så stora 
som behövs”. 


